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استاندار گلستان :
دولت قاطعانه از مطالبات به حق مردم دفاع می کند

استاندار گلستان اظهار کرد: جابجایی ۶ روستای واقع در کاسه سد چایلی 
مطالبه مردم شهر گلیداغ و شهرستان مراوه تپه بود که در سفر دوم ریاست 
محترم جمهور مورد توجه قرار گرفت و خوشبختانه دولت قاطعانه از مطالبات 

به حق مردم دفاع می کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری گلستان دکتر علی محمد زنگانه امروز شنبه ۱۹ اسفند 
در مراسم آغاز طرح آماده سازی سایت ۴٠٠ هکتاری برای جابجایی ۶ روستای کاسه سد چایلی 
مراوه تپه گفت: جابجایی این روستاها در ۳ سایت و در زمینی به وسعت ۴٠٠ هکتار زمینه تسریع 
در عملیات اجرایی ســد را فراهم می آورد.وی افزود: تلاش تمامی دستگاه های مرتبط برای 
جابجایی ۶ روستا و همچنین آغاز عملیات آبگیری سد چایلی ضروری است.استاندار گلستان 
تصریح کرد: خوشبختانه جانمایی سایت های جدید بخوبی انجام شده و ظرفیتی برای گردشگری 
در حوزه آب است که امیدواریم بتواند زمینه اشتغال و حضور گردشگران را فراهم نماید.دکتر زنگانه 
خاطر نشان کرد: تاکنون منابع آب شرب استان از سفره های آب زیر زمینی تامین شده و سد 
نرماب اولین سدی است که از آن برای تامین آب شرب استفاده می شود و امیدواریم تا پایان 
دولت سد چایلی را نیز به چرخه آب شرب استان وارد نماییم.وی ادامه داد: مشارکت مردم مراوه 
تپه در تمامی انتخابات های گذشته چشمگیر و گسترده بوده و خوشبختانه در انتخابات ۱۱ اسفند 
نیز همچون گذشته با تلاش علما در کنار انقلاب بودند.وی تاکید کرد: گلستان در مسیر پیشرفت 
قرار دارد و توانسته این در دولت سیزدهم از منفی ۵ به رشد مثبت ۳ درصد برسیم و امیدواریم 
رشد مثبت ۸ از مثبت ۳ را نیز رقم بزنیم .به گفته دکتر زنگانه اعتبارات تملک دارایی استان از 
مجموع ۴ همت در ۲ سال انتهایی دولت قبل به ۱۶.۳ همت در ۲ سال اول دولت سیزدهم رسید.

وی گفت: در مسیر رشد استان برای رسیدن به میانگین درآمد کشور نیازمند ۲۲۴ همت سرمایه 
گذاری بودیم که تا کنون ۱۶۶ همت سرمایه گذاری محقق شده است.

برگزاری پانزدهمین جلسه کمیته هماهنگی تامین و رفع 
مخاطرات سوخت زمستانی در شرکت گاز استان گلستان

سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان گلستان از برگزاری 15 جلسه 
کمیته هماهنگی تامین و رفع مخاطرات سوخت زمستانی و تصویب ۶۶مصوبه 

اجرایی از ابتدای شروع فصل سرما در شرکت گاز استان گلستان خبر داد.
جلسات مدیریت مصرف سوخت به منظور مصرف ایمن و بهینه انرژی مورد نیاز استان در 
روزهای سرد سال با حضور مدیران و یا نمایندگان دستگاه های اجرایی، امنیتی و حاکمیتی استان 
در محل شرکت گاز استان گلستان برگزار و تصمیماتی جهت پایداری انرژی برای مشترکین 
خانگی و عمومی و صنایع اخذ شد.حاجی آبادی افزود: در همین راستا نیز بیش از ۱۳٠٠۹ مورد 
پایش مصرف گاز ادارات، فضاهای آموزشی، ورزشی، مذهبی، اماکن تجاری در سطح استان 
انجام و ۲۹۸ مورد اخطار صادر شــد.وی با اشاره به اینکه مطابق با جلسات هماهنگی، پایش 
مصارف بصورت روزانه در سطح ستاد و ادارات تابعه شهرستانهای استان انجام شده و این مراکز 
ملزم به رعایت الگوهای مصرف بهینه گاز و رعایت دمای رفاه بین ۱۸ تا ۲۱ درجه سانتیگراد و 

بهینه سازی سیستم های گرمایشی شدند.

افتخارآفرینی مجدد فرزندان کارکنان گازگلستان  
قهرمانی مسابقات والیبال لیگ جوانان استان

 دو نفراز فرزندان  کارکنان شرکت گاز استان گلستان که درمسابقات لیگ 
جوانان استان، تیم والیبال پارس استراباد گرگان را همراهی می کردند با دیگر 

افتخار آفرین شدند.
به گزارش روابط عمومی شرکت گازاستان گلستان، با پایان یافتن بازی فینال لیگ برتر والیبال 
جوانان استان که دیروز جمعه ۱۸ اسفند ماه  برگزار شد درنهایت پس از ارائه بازی بسیار جذاب 
و دیدنی و نزدیک ، تیم برتر این مسابقات مشخص و طی مراسمی مورد تجلیل قرار گرفت. 
درهمین راستا بازیکنان ارزنده و خوش آتیه احمدرضا مکتبی و ابوالفضل سلمانی دو تن از فرزندان 
همکاران گرامی گاز گلستان که در تیم قهرمان مسابقات  باشگاه پارس گرگان بازی می کردند  
باردیگر با بازی های بسیار خوب خود افتخار آفریده و موفق شدند با برتری مقابل تیم  هنرستان 
سیاوش ناصری گنبد کاووس پیروز میدان شده و به مقام اول مسابقات والیبال لیگ جوانان استان  
دست یافته و جام قهرمانی را بالای سر ببرند.درهمین خصوص امور ورزش و هیئت والیبال گاز 
گلستان نیزاین افتخارکسب شده را به این  جوانان ورزشکار خوش آتیه و خانواده های ایشان 

تبریگ عرض نموده و ازخداوند متعال توفیقات روزافزون ایشان مسالت نمودند.

 اجرای طرح عیدانه ویژه استاندارد 
برای نظارت بر خدمات

طرح عیدانه ویژه استاندارد برای نظارت بر نحوه ارائه خدمات به شهروندان 
استان تهران به مناسبت ایام نوروز و ماه مبارک رمضان، از 15 اسفند آغاز 

شده و به مدت یک ماه ادامه دارد.
طرح عیدانه ویژه اداره کل اســتاندارد استان تهران، با محورهای نظارت بر کیفیت کالاها و 
خدمات، در مراکزی نظیر فروشگاه های زنجیره ای، رستوران ها، پایانه های مسافربری، فرودگاه ها 
و ایستگاه های قطار، مراکز اقامتی، میادین میوه و تره بار، خدمات قالیشویی و مراکز فروش شیرینی 

و آجیل، در حال اجراست.
محمدحســین طاهری - مدیرکل استاندارد اســتان تهران - در این خصوص تشریح کرد: 
مکاتبات لازم با نهادهای مرتبط برای همکاری در اجرای هر چه بهتر طرح عیدانه انجام شده 
است؛ چرا که، میزان تقاضا در ایام پایانی سال افزایش چشمگیری دارد و به همین دلیل امکان 
شکل گیری تقلب ها و تخلف ها نیز بیشتر می شود. لذا در راستای صیانت از حقوق شهروندان، این 

طرح  با اهتمام ویژه ای اجرا می شود.
وی در ادامه افزود: طرح ویژه عیدانه استاندارد با هدف احقاق حقوق عامه، خدمت رسانی شایسته، 
پاسخگویی مسوولانه و شفاف در قبال ذینفعان، ارزیابی انطباق خدمات از لحاظ ایمنی، بهداشت 
و ســلامت عمومی توسط اداره کل استاندارد استان تهران همزمان با سراسر کشور آغاز شده 
که در خصوص کنترل و رصد دقیق بازار جهت نظارت بر کیفیت کالاهای مشمول مقررات 
استاندارد اجباری و همچنین اقلام پُر مصرف نوروز مانند آجیل و خشکبار، جعبه شیرینی، برنج، 
چای، روغن و ... بازرسان استاندارد به صورت ویژه و در قالب چند تیم کارشناسی، در سطح بازار 
نظارت های مستمر و دقیق دارند و از این طریق، کالاهای غیراستاندارد از سطح بازار شناسایی 
و جمع آوری می شود. وی در پایان یادآور شد: آزمون وسایل توزین در مراکز عرضه کالا از دیگر 
موضوعات مورد پیگیری اداره کل اســتاندارد استان تهران در طرح عیدانه ویژه استاندارد برای 

مقابله با کم فروشی است.
لازم بــه ذکر اســت، شــهروندان می توانند با مراجعه به ســامانه »مردم دار« به نشــانی 
inso.gov.ir.۱۵۱7//:https گــزارش مربوط به تخلفات کیفی در حوزه کالا، خدمات و 
نهادهای ارزیابی انطباق را اطلاع دهند. درگاه الکترونیکی مردم دار به نشانی فوق این امکان 
را برای شهروندان فراهم آورده تا نظرات، پیشنهادات و انتقادات خود را با الصاق عکس، ویدیو 
یا صدا در حوزه های مخلتف از طریق شماره تماس ۱۵۱7 یا شماره پیامکی ۱٠٠٠۱۵۱7 ثبت 

و پیگیری کنند.

معاون سازمان بنادر:
سامانه جامع بندری در سال 1403 اجرایی می شود 

عضو هیات عامل و معاون امور بندری و اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی 
از اجرایی سازی 14 راهبرد بسیار مهم بندری و اقتصادی، در بنادر بازرگانی 
کشــور در سال آینده خبر داد و گفت: ســال آینده سامانه جامع بندری در 

سازمان بنادر و دریانوردی اجرایی خواهد شد.
به گزارش ســازمان بنادر و دریانوردی، جلیل اسلامی در همایش مدیران این سازمان اطهار 
کرد: ســال ۱۴٠۳، ضمن جذب ســرمایه گذاری داخلی و خارجی، رویکرد مــا در این حوزه، 
به کارگیری مدل توسعه ای سرمایه گذاری کلان پروژه است و در این رویکرد امکان مدیریت 

سرمایه گذاری های کلان در قرارگاه های بزرگ را خواهیم داشت.
عضو هیئت عامل سازمان بنادر و دریانوردی همچنین از اجرایی شدن آیین نامه های جدید 
بندری از فروردین ماه ۱۴٠۳ خبر داد.وی با بیان اینکه آخرین نظام تعرفه ای سازمان بنادر به 
سال ۸۲، برم ی گردد گفت: تدوین تعرفه گذاری جدید در بنادر حاکمیتی بعد از ۲٠ سال، یکی از 
راهبردهای مهم معاونت بندری و اقتصادی سازمان بنادرودریانوردی در سال آینده است که بسیار 

گسترده خواهد هم خواهد بود.
اســلامی، ساماندهی بنادر کوچک را نیز راهبرد دیگر ســازمان بنادر برشمرد و تأکید کرد: 
ساماندهی و تعیین تکلیف بنادر کوچک، به عنوان یک برنامه اجرایی، در دستور کار جدی معاونت 

بندری قرار دارد.
معاون امور بندری و اقتصادی با بیان ساماندهی پایانه های تخصصی و کالاهای خطرناک در 

سال آتی، از پیگیری اجرای شهرهای لجستیک بندری در سال ۱۴٠۳ خبر داد.
به گفته اســلامی موضوع ارتقای مهارت های حوزه نظارت و آموزش تخصصی نیز از دیکر 
دستورکارهای معاونت بندری است.عضو هیئت عامل سازمان بنادرودریانوردی، توسعه دیپلماسی 
اقتصادی دریایی و بندری با رویکرد افزایش قراردادهای سه جانبه در کشورهای هدف را یکی 

دیگر از تکالیف و مأموریت های سازمان بنادر در سال آتی عنوان کرد.
اسلامی، همچنین کنترل سوانح بندری و افزایش ایمنی کار در بنادر و چاره اندیشی برای رفع 
چالش های تخلیه و بارگیری در بنادر شمالی را از دستورکارهای مهم سازمان برای سال آینده 

برشمرد.

اخبار کوتاه 

گیلان – فاطمــه عباس زاده - مدیر کل 
پست گیلان در جلسه کارگروه اشتغال 
شهرستان رشت از آمادگی پست گیلان 
برای ایجاد اشتغال پایدار با بهره گیری از 

ظرفیت های فناورانه خبر داد.
محمد حسین هوشنگی مدیر کل پست گیلان 
صبح امروز چهارشــنبه ۱۶ اســفند ماه در جلسه 
کارگروه اشــتغال شهرســتان رشت که با حضور 
فرماندار و رؤسای ادارات تابعه این شهرستان برگزار 

شد، اظهار داشت: نتیجه کلیه فعالیت ها، اقدامات و تجارب دستگاه های اجرایی 
در حوزه اشــتغال باید منتج به ایجاد اشتغال پایدار گردد لذا توسعه زیر ساخت 
تجارت الکترونیک با استفاده از ظرفیت لجستیک شرکت ملی برای همه تولید 
کنندگان خرد و مشــاغل خانگی که نیاز به دستیابی به بازار در سطح کشور 
دارد از اهداف پست گیلان است.وی با اشاره به نقش مؤثر سایر دستگاه های 
اجرایی به ویژه اداره صنعت، معدن و تجارت، اداره کار و نهادهای حمایتی نظر 
بهزیستی جهت شناسایی جامعه هدف و معرفی این افراد به پست برای ایجاد 
دسترسی به پنل های فروش الکترونیکی تصریح کرد: پست گیلان با استفاده 
از ظرفیت های شــرکت های دانش بنیان دو واسط پستی و فروشگاه مجازی 
راه اندازی کرده تا افرادی که توانایی راه اندازی ســایت و تولید محتوا را ندارند 
بتوانند از این بســتر فناورانه برای عرضه و فروش محصولات و تولیدات خود 
اقدام نمایند.هوشنگی در ادامه از صنعت پست بعنوان صنعتی پایدار و پربازده یاد 
کرد و از آمادگی پست گیلان برای ایجاد توسعه و اشتغال پایدار در شهرستان 

رشت خبرداد و افزود: حمایت از کسب و کارها و 
تولید کنندگان محصولات بومی محلی به منظور 
دسترسی به پنل فروش در فروشگاه های مجازی، 
اعطای مجوز نمایندگی های پستی قبول و توزیع 
در مناطق روستایی و واحدهای تابعه شهرستان و 
صدور مجوز در قالب توزیع و حمل نقل شهری از 
اولویت های پست استان برای ایجاد اشتغال پایدار 
و حذف واسطه گری می باشد.مدیرکل پست گیلان 
با اشاره به ارائه تسهیلات وزارت ارتباطات از محل 
تبصره ۱۸ بر بستر فعالیت های فناورانه تصریح کرد: پست گیلان آمادگی دارد با 
ایجاد کارگروهی در سطح شهرستان و با دعوت از مسئولین وزارت متبوع نسبت 
به تشــریح تسهیلات قابل ارائه در این طرح برای مشاغل خانگی و فعالان و 
تولید کنندگان خرد اقتصادی اقدام نماید.کیا عاشوری فرماندار شهرستان رشت 
نیز در این جلسه اشــتغال را جزء دغدغه های اصلی دولت سیزدهم دانست و 
عنوان داشت: مقام معظم رهبری بارها در سخنان خود بیکاری را منشا فساد و 
ناهنجاری اجتماعی دانستند و ضرورت دارد تا ما به عنوان متولیان امر درموضوع 
اشتغال گام اساسی برداریم.وی اضافه کرد: اگر بیکاری درمان شود جامعه شاداب 
می شود لذا ضرورت دارد تا با معرفی الگوهای موفق در زمینه اشتغال و کارآفرینی 
زمینه ایجاد اشتغال پایدار فراهم گردد.فرماندار رشت در ادامه بر استفاده از ظرفیت 
پست برای توسعه تجارت الکترونیک تأکید کرد و عنوان داشت: دستگاه های 
مسئول ذینفعان خود رو را به پست معرفی تا با استفاده از این بستر کالاهایی که 

در گیلان و در منازل تولید می شود به اقصی نقاط کشور ارسال گردد.

آذربایجان شــرقی - مسلمی: دبیر اتاق 
بازرگانی تبریز در نشست خبری هیئت 
رئیســه این اتاق با مدیران و اصحاب 
رســانه ضمن ارائه گــزارش عملکرد 
11ماهه اتاق تبریز گفت: برای نخستین 
بار در تاریخ اتاق تبریز، مرکز پژوهش های 
این اتاق از تیرماه سال جاری با تدوین و 
تصویب اساســنامه و ایجاد شــورای 

راهبردی به طور رسمی آغاز به کار کرد.
محــرم پور با اعلام این خبر افزود: طی ایــن مدت مرکز پژوهش های اتاق 
بازرگانی تبریز ۹ گزارش کارشناسی شده در مورد مسایل کلان و چالش های 

اقتصاد و تجارت تهیه و به مراجع مربوطه منعکس کرد.
وی به ایجاد مرکز همیاری اجتماعی از تیرماه ســال جاری در راستای انجام 
مسئولیت اجتماعی اشــاره کرد و افزود: سالهاست که از اتاق تبریز به عنوان 
نخستین اتاق تجارت یاد می کنیم ولی مستندات آن به طور سیستماتیک وجود 
نداشت. در این راستا، طرح پژوهش تاریخ اقتصادی منطقه آذربایجان را به صورت 
مدون آغاز کردیم و تاکنون ۲۸ هزار ســند در سطح استان جمع آوری، اسکن 
و طبقه بندی شــده است و از سال آتی در سامانه مخصوص به خود بارگذاری 

خواهد شد.
به گفته وی، طبق این اسناد، اتاق تبریز به روایتی در سال ۱۲۶7 و به روایتی 
دیگر در ســال ۱۲۳٠ شکل گرفته است؛ یعنی 77 سال پیش از مصوب شدن 
فعالیت اتاق های بازرگانی در سراسر کشور؛ بدین ترتیب خواهیم توانست به شکل 

سیستماتیک منبعی برای اولین بودن اتاق تبریز 
ارائه کنیم.

 رویکرد اتاق بازرگانی تبریز 
برای توسعه ی صادرات

وی همچنین افزود: یکی از اصلی ترین وظایف 
اتاق بازرگانی تبریز کمک به توسعه ی صادرات است 
و در این زمینه در یک سال گذشته فعالیت های اتاق 
نشــان داد که قرار گرفتن دیپلماسی و اقتصاد در 
کنار یکدیگر چه اثرات مثبتی خواهند داشت.وی 
 تأکید کرد: در این راستا ما شاهد رشد ۲۸ درصدی صادرات به ارمنستان و رشد
 ۸۴ درصدی صادرات به روســیه بودیم و همچنین صدور کارنه تیر از رشــد ۸ 
درصدی برخوردار بوده است.دبیر اتاق تبریز همچنین به فعالیت کمیسیون های 
تخصصی اشاره کرد و گفت: در یک سال گذشته ۹۴۱۲ نفر ساعت کار کارشناسی 
طی ۱٠۸ جلسه در کمیسیون های تخصصی انجام شده است.وی با بیان اینکه در 
حوزه های مختلف از جمله شورای گفتگو، کارنه تیر، آموزش و کمیسیون ها اتاق 
تبریز در جایگاه برتر بین اتاق های کشور قرار دارد، افزود: رشد برگزاری رویدادهایی 
طی یک سال اخیر اتاق به عدد ۴٠٠ در ۱۱ ماه نخست سال ۱۴٠۲ رسیده است 
و این امر اتاق را در سیر افزایش سرمایه اجتماعی این نهاد مدنی قرار داده است.
وی اضافه کرد: در یک یا دو سال گذشته آنچه اتفاق افتاد این بود که اتاق تبریز 
نقش تاریخی خود را در اتاق ایران ایفا کرد و آقای صمد حسن زاده به عنوان رئیس 
اتاق ایران انتخاب شد و این اتفاقات جز با همدلی هیئت نمایندگان اتاق، مسئولان 

اقتصادی و همراهی اصحاب رسانه استان اتفاق نمی افتاد.

 آمادگی پست گیلان برای ایجاد اشتغال پایدار
 با استفاده از ظرفیت های فناورانه

مدیر کل پست گیلان: 

 قرار گرفتن دیپلماسی و اقتصاد 
در کنار یکدیگر اثرات مثبتی دارد

دبیر اتاق بازرگانی تبریز:

آذربایجان شــرقی - مســلمی: رئیس اداره 
ایمنی و ترافیــک اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای آذربایجان شــرقی گفت: طرح 
مطالعاتی اجرای ممیزی ایمنی راه ها، برداشت 
نقاط و مقاطع دارای اولویت اقدامات ایمنی راه 
و برداشت و تدقیق تابلوهای محدودیت سرعت 
منطقه ای در مقاطع مهــم راه های آذربایجان 

شرقی انجام شد.
روح الــه رضایی، با اعلام این خبر افــزود: این طرح با 

اعتباری بالغ بر ۹ میلیارد ریال از محل اعتبارات سال ۱۴٠۱ سازمان راهداری و حمل و 
نقل جاده ای کشور انجام شده است.وی اضافه کرد: با توجه به اینکه شناسایی و اولویت 
بندی نقاط و مقاطعی از راهها که نواقص و یا مخاطراتی به لحاظ ایمنی تردد داشته و 
یا مستعد بروز تصادفات رانندگی هستند، اهمیت ویژه ای در برنامه ریزی، اولویت بندی 
و اجرای طرح های ارتقای ایمنی راهها دارند، از این رو اداره ایمنی و ترافیک راه اداره 

کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اقدام به اجرای این 
طرح کرد.رئیس اداره ایمنی و ترافیک اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: این طرح 
شامل انجام ممیزی ایمنی راه در ۴7 نقطه و مقطع بطول 
۴٠٠کیلومتر و نیز برداشت و اولویت بندی مقاطع نیازمند 
ارتقای ایمنی در طول ۲۱٠٠ کیلومتر از راههای اصلی و 
فرعی استان اســت.روح اله رضایی، افزود: این طرح که 
شامل برداشت وضعیت موجود و نیز تعیین حداکثر سرعت 
مجــاز در مقاطع مربوط بر اســاس روش های دقیق و 
استاندارد است به منظور تدقیق تابلوهای محدودیت سرعت منطقه ای در طول راههای 
استان انجام گردید.رضایی تصریح کرد: نتایج این طرح ها در جلسه شورای اداری اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی ارائه شد و طبق دستور مدیرکل 
محترم مقرر شد ادارات ستادی معاونت راهداری و ادارات راهداری شهرستانها با مطالعه 

دقیق نتایج گزارش ها نسبت به رفع نواقص و ارتقای سطح ایمنی اقدام کنند. 

آذربایجان شــرقی – مســلمی: 
مرحلــه نیمه نهایی بیســت و 
هفتمین دوره مسابقات سراسری 
قرآن کریم شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران 
با حضور 1۰۰ نفــر از کارکنان و 
 خانواده های مناطق 5 کشــوری 
) آذربایجان شرقی، ارومیه، اردبیل، 
زنجان و میانــدوآب ( به میزبانی 

شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی در شهر تبریز برگزار شد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی، 
در آئین افتتاح مرحله نیمه نهایی بیســت و هفتمین دوره مســابقات 
سراسری قرآن کریم شرکت ملی پالایش و پخش که در شهر تبریز 

برگزار شــد، اظهار کرد: هدف از برگزاری 
مســابقات و برنامه های فرهنگی حفظ 
ارزش های مذهبی و توســعه و نهادینه 
کردن آموزه هــای فرهنگ نورانی قرآن 
 در بیــن کارکنان و خانــواده های عزیز 

می باشد.
ناصر راشــدی، با تشکر از حضور پرشور 
خانواده های قرآنــی و فعالان این حوزه 
و مجریان برنامــه های فرهنگی، گفت: 
این دوره از مسابقات با حضور یکصد نفر از کارکنان و خانواده مناطق 
آذربایجان شــرقی، ارومیه، اردبیل، زنجان و میانــدوآب در دو بخش 
شــفاهی، قرائت تحقیق، ترتیل، تقلیدی، حفظ تخصصــی و اذان و 
رشته های کتبی، مفاهیم قرآن کریم و نهج البلاغه در گروه های مجزای 

آقایان و بانوان برگزار شد. 

 اجرای طرح ممیزی ایمنی
 راه های استان آذربایجان شرقی 

با اعتباری بالغ بر 9 میلیارد ریال انجام شد؛

برگزاری مسابقات سراسری قرآن کریم شرکت ملی 
پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران

به میزبانی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی انجام شد؛

گیــلان - فاطمــه عبــاس زاده - مدیربخش 
بازرگانی ســفارت چین گفت:منطقــه آزادانزلی 
درزمینه تولیدی،بازرگانــی وترانزیت بین المللی 
ازظرفیت وآینده خوبی برخوردار بوده وعملکردش 
درشــاخص های توســعه ای،ایجــاد وتکمیل 
زیرساختها،میزان وکیفیت بخش خصوصی فعال 

درمنطقه قابل تقدیراست.
ژان خو مدیربخش بازرگانی ســفارت چین،بامحمد سجاد 
سیاهکارزاده رییس هیأت مدیره ومدیرعامل سازمان منطقه 
آزادانزلی دیدارکرده ودرخصوص ســازوکارهای گســترش 
همکاری های دوکشوربراســاس ظرفیت ها ومزیت های این 

منطقه به گفتگو پرداختند.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزادانزلی جلب سرمایه گذاران 
خارجی درمناطق آزادتجاری صنعتی رایکی ازمهمترین اهداف 
و اولویت هــای کاری برنامه ای ایجادمناطق آزاددرایران اعلام 
واظهار داشت:بخش عمده تجارت خارجی کشورمان نیزازطریق 

مناطق آزادصورت می گیرد.
وی نزدیکی به تهران،کشــورهای حوزه اوراسیا،واقع شدن 
درکریدورهای بیــن المللی ووجود دومجتمــع بندری مهم 
راوجــوه متمایز منطقه آزادانزلی جهت توســعه مناســبات 
دوکشوربرشمردوبااشاره به مناســبات دوکشوروجایگاه چین 
ازپیش  جهانی،حضوربیــش  درمعــادلات ســرمایه گذاری 

سرمایه گذاران چینی درمنطقه متبوع خودراخواستارشد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزادانزلی باتصریح براینکه زمینه 
برای حضوردیگر شرکت های چینی یاافزایش حجم طرح های 
ســرمایه گذاری موجود مهیا اســت،افزود:علاوه بر حوزه های 
تولیدی وبازرگانی،امکان سرمایه گذاری چینی ها درحوزه های 
بندری منطقه ازقبیل احداث اسکله نیزوجوددارد،موضوعی که 
می تواند زمینه فعال تر شــدن کریدورهای بین المللی عبوری 
ازمسیر این منطقه رابرای شــرکت های چینی فرآهم نماید.

سیاهکارزاده با اشاره به توافقنامه سازمان متبوع خودبانماینده 
مناطق آزادروسیه به نمایندگی ازدوکشوردرجریان کمیسیون 
مشترک ایران وروســیه، به منظورفعال سازی کریدورشمال 
جنوب،حضورسرمایه گذاران چینی دراین برنامه کاری همکاری 
منطقه ای رافرصت مناسبی جهت حضوربیشترشرکت های چینی 

درمسیر فعال سازی راهگذر مزبورارزیابی کرد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزادانزلی بابیان اینکه در آینده نزدیک 

خط ریل سراسری ایران به مجتمع بندری کاسپین این منطقه 
وصل می شود،اضافه کرد:بابهره برداری ازاین طرح زیرساختی 
شاهد مهیا شدن دسترســی تجار به حمل و نقل ریلی ارزان 
قیمت وگسترش مناسبات بین منطقه ای بامحوریت منطقه آزاد 

انزلی خواهیم بود.
وی خواستارهمکاری بیش ازپیش دولت جمهوری خلق چین 
درمسیر تسهیل حمل ونقل کالا ازمسیر کریدورچین قزاقستان 
ایران که ازسوی منطقه آزادانزلی ایجاد گردیده شدوگفت:کاهش 
هزینه های انتقال کالا مابین شــرق وغرب آســیاوافزایش 
همکاری ها میان کشورهای عضو اتحادیه های بین المللی ای 
که دوکشورعضو آن می باشند،از مهمترین دستاوردهای این 

همکاری محسوب می شود.
رییس هیأت مدیره ومدیر عامل سازمان منطقه آزادانزلی بابیان 
اینکه جهت توسعه همکاری های دوجانبه دربرخی رویدادهای 
ســرمایه گذاری چین شرکت کرده ایم،آمادگی سازمان متبوع 
خودرابرای تشکیل وبیناروجلسات آنلاین برای بررسی بسته های 
سرمایه گذاری این منطقه بیان نموده وازسفیر چین برای بازدید 

ازنخستین منطقه آزاد شمال ایران دعوت به عمل آورد.
مدیر ســرمایه گذاری سفارت جمهوری خلق چین نیزبابیان 
اینکه بازدیداز ظرفیت ها وتوانمندی های منطقه آزادانزلی برای 
امکان ســنجی فرصت های جدید ســرمایه گذاری و آشنایی 
باشرکت های چینی فعال درسطح منطقه،از مهمترین دلایل 
حضوردرمنطقه آزادانزلی می باشد،افزود:اقبال سرمایه گذاران 

ایرانی وخارجی به منطقه آزادانزلی،بیانگر عملکرد مناســب 
مدیران این منطقه بوده که قابل تقدیر است. ژان خو باتصریح 
براینکه منطقه آزادانزلــی درزمینه تولیدی،بازرگانی وترانزیت 
بین المللی ازظرفیت وآینده خوبی برخوردار است، گفت:عملکرد 
منطقه آزادانزلی درشــاخص های توســعه ای،ایجاد وتکمیل 
زیرساختها،میزان وکیفیت بخش خصوصی فعال در منطقه قابل 
تقدیراست.مدیر سرمایه گذاری سفارت چین درایران درتحلیلی 
ظرفیت های قانونی وامکانات موجودمنطقه آزادانزلی را عرصه 
بسیار مناســبی برای حضورســرمایه گذاری خارجی به ویژه 
چینی ارزیابی نمودوبا قدردانی ازخدمات رسانی منطقه آزادانزلی 
نسبت به سرمایه گذاران چینی،اضافه کرد:باتوجه به ظرفیت ها 
ومزیتهای قانونی،منطقه آزادانزلی یکی ازمکان های خوب برای 
حضورسرمایه گذاران چینی خواهدبودونقش بیشتری درتوسعه 
مناسبات دوکشــورایفاخواهدکرد.گفتنی است دراین دیدارکه 
مدیران معاونت اقتصادی و روابط عمومی واموربین الملل سازمان 
منطقه آزادانزلی حضورداشتند،توضیحاتی درخصوص مزیت ها و 
مشــوقهای قانونی منطقــه آزادانزلی برای ســرمایه گذاران 
خارجی،کریدورهای بین المللی عبوری ازمسیر منطقه،فعالیت 
۵شرکت تولیدی و ۳٠شــرکت بازرگانی ولجستیکی چینی 
دراین منطقه ارائه گردیدوکتاب بسته های سرمایه گذاری منطقه 
آزادانزلی کیمیا تقدیم مدیر چینی شدودر پایان ازمجتمع بندری 
کاسپین وواحدهای چینی فعال درسطح منطقه بازدیدبه عمل 

آوردند.

منطقه آزاد انزلی، یکی از مکان های خوب برای حضور سرمایه گذاران چینی است

ارتقای حوزه های دانش بنیان به اینترنت اشیاء و هوش مصنوعی وابسته است

خرمای تنظیم بازاری عرضه شد

مدیرعامل شرکت مخابرات در همایش مخابرات و تحول دیجیتال عنوان کرد:

گیلان – فاطمه عباس زاده - مجید  ســلطانی، در 
همایش مخابرات و تحول دیجیتال و نقش آن در 
صنعت کشــاورزی با بیان اینکه ارزش افزوده به 
اینترنت اشیاء بستگی دارد، گفت:شرکت مخابرات 
به طور نظام  منــد از حوزه های اقتصادی به ویژه در 
بخش مهم و اساسی مانند کشاورزی و دامپروری 
با در اختیار گذاشتن آخرین فناوری های مربوط به 

اینترنت اشیاء و هوش مصنوعی حمایت می کند. 
به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات 
ایران، مجید  ســلطانی، در همایش مخابرات و تحول دیجیتال 
و نقش آن در صنعت کشــاورزی که در منطقه البرز با حضور 
تعدادی از معاونین ستادی و مدیران مخابرات برگزار شد، اظهار 
داشــت:ارتقای شرکت های دانش بنیان و اقتصاد محور در سایه 
ورود به حوزه هوش مصنوعی امکان پذیر اســت. او با اشاره به 

موضوع توسعه کسب و کار مبتنی بر زیست بوم نوآوری افزود:ایجاد 
زیست بوم نوآوری و خلاقیت در رشد صنعت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات با استفاده از ظرفیت های فکری و علمی جامعه میسر 
است.سلطانی، اولویت های شرکت مخابرات ایران در حوزه انقلاب 
صنعتی چهارم را طراحی و تدوین سیاست های اجرایی و عملیاتی 
و ایجاد شبکه هم افزایی دانست و گفت: چالش های اصلی پیش 
روی ذی نفعان در نوآوری، ناکافی بودن خط  مشی ها، منابع و دانش 

مناسب برای نوآوران و تغییرات دیجیتالی است.مدیرعامل شرکت 
مخابرات ایران افزود: »توسعه نظامات کلیدی نوآوری با هدف 
تسریع بهره برداری از فرصت های تحول دیجیتال و استفاده از 
ظرفیت بخش های مهم اقتصادی مانند کشاورزی، بسیار اساسی 
است که در همایش امروز، نکاتی کاملًا عملی برای پیشرفت 
اقتصاد مبتنی بر نوآوری کشاورزی به عنوان تضمین کننده امنیت 
و سلامت غذایی جامعه و نقش مخابرات در تحقق آن مطرح شد.

سرپرست سازمان تعاون روستایی گفت: خرمای تنظیم بازاری کبکاب با قیمت 3۶ تا 39 
هزار تومان و خرمای مضافتی با قیمت 85 تا 95 هزار تومان در فروشگاه های زنجیره ای و 

میادین عرضه شده که البته قیمت بر اساس شرایط در هر استان متفاوت است.
با نزدیک شدن به ماه رمضان طبق سنوات سال های گذشته همراه با اعلام قیمت های مصوب گوشت، 

مرغ، برنج و شکر، خرما و سایر اقلام خوراکی نیز مورد استفاده بیشتر در این ماه )رمضان( است که قیمت 
تنظیم بازار آن مشخص شده و با توجه به گفته مسئولان مربوطه تامین و ذخیره سازی آن به اندازه کافی 

صورت گرفته است.
در یک گزارش تلویزیونی ایوب فصاحت - سرپرست سازمان تعاون روستایی - گفت: با نزدیک شدن به 

ایام ماه مبارک رمضان و به منظور جلوگیری از نوسان قیمتی، عرضه دو نوعِ پر مصرفِ خرما یعنی مضافتی 
و کبکاب با نرخ مصوب آغاز شد.

محمود حیدری - مدیرعامل اتحادیه مرکزی تعاون روستایی ایران نیز عنوان کرد: خرما هم در سردخانه ها و 
هم در کهنوج، بم و جیرفت ذخیره شده تا در ماه رمضان هیچگونه افرایش قیمتی نداشته باشیم.

یزد- صادقی میدم- جوانان برتر استان یزد شناسایی و در جشنواره جوان برتر ایران 
زمین تجلیل شدند.

مدیر کل ورزش و جوانان استان یزد با اشاره به برگزاری جشنواره جوان برتر ایران زمین در استان یزد گفت: 
در این جشنواره جوانان برتر شناسایی و تجلیل شدند. حاجی حسینی افزود:  این جشنواره در بخش های قرآن 
و خادم اهل بیت )ع(، فیلم، ادبیات، کارآفرینی، ورزش، فعال جهادی، دانش بنیان، موسیقی و کنشگررسانه و 
فضای مجازی برگزار شد و در هر حوزه سه نفر برگزیده شناسایی شدند.وی عنوان کرد: در این جشنواره که 
به صورت ملی برگزار شد، در استان یزد بیش از ۲٠٠ جوان شرکت و مدارک خود را بارگزاری کردند و داوران 

بر اساس رزومه ها و طرح هایی که داشتند، جوانان برتر در هر حوزه را انتخاب کردند.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان گفت: اگر از تجلیل جوانان صحبت می کنیم و از جوان برتر حرف 
می زنیم دلیلش این است که توجهات را به سمت سرمایه های اصلی این مملکت یعنی جوانان بیش از پیش 
سوق دهیم.کلهر گفت: باید سن ورود به کار و فعالیت ها اقتصادی برای جوانان کاهش یابد و این مهم یکی 

از رویکرد های ما در امور جوانان به شمار می رود.

 جوانان برتر استان یزد
تجلیل  شدند

یزد- صادقی مقدم- رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری یزد از راه اندازی مرکز »گلماند« 
در این شهر خبر داد و گفت: شهروندان می توانند با تحویل پسماند خشک به این مرکز ، گلدان 

گل دریافت کنند.
“محمدرضا برزگر« افزود: در این مرکز مردم می توانند در ازای تحویل پسماند خشک از جمله کاغذ، پلاستیک، آهن 
و غیره، انواع گلدان گل را به انتخاب خود دریافت نمایند.وی اضافه کرد: گلماند به معنای گل های ماندگار، الگویی 
نوین برای کاهش پسماند می باشد که خانه ها از پسماند خشک، خالی و گل و سرسبزی جایگزین آن می شود.برزگر 
خاطرنشان کرد: این طرح با هدف مشارکت مردم در تفکیک پسماند خشک به صورت پایلوت در بلوار دانشجو، جنب 
پارک شادی اجرا شده و در صورت اثرگذاری و استقبال شهروندان، در مناطق دیگر نیز این طرح اجرا می شود.وی ادامه 
داد: شهروندان می توانند همه روزه به جز ایام تعطیل از ساعت ۸ صبح الی ۱۳ با تحویل پسماند خشک، گلدان گل 
دریافت نمایند.روزانه ۳٠٠ تن زباله خانگی در شهر یزد جمع آوری می شود که بخشی از آنها زباله های خشک هستند.بر 
اساس برآوردهای انجام شده حدود ۱٠ تا ۱۳ درصد پسماندها، خشک و قابل بازیافت است، البته تفکیک زباله از مبدا باید 

انجام شود که در این زمینه مشارکت شهروندان ضروری است.

 شهروندان یزدی، پسماند خشک تحویل دهند 
گلدان گل  بگیرند  

یزد- صادقی مقدم - مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان یزد گفت: 1۰۰ 
درصد بودجه عمرانی شــرکت آبفا به زیر ساخت های آب و فاضلاب استان 

تخصیص یافت.
جلال علمدار در مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده صاحبان سهام شرکت آب و فاضلاب 
استان افزود: اعتبار مصوب سال ۱۴٠۱ این شرکت ۶۴۵ میلیارد تومان بوده است که تمامی این 

بودجه به پروژه های عمرانی استان در حوزه آب و فاضلاب تخصیص پیدا کرد. 
او اضافه کرد : ۲۲۹ میلیارد تومان اعتبار در طرح آبرسانی به نهضت مسکن ملی، ۳۲ میلیارد 
تومان در حوزه فاضلاب و ۳۸۴ میلیارد تومان در حوزه آبرســانی به مناطق شهری و روستایی 
اســتان هزینه شد. مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان یزد با بیان اینکه گزارش سازمان 
حسابرسی کشور در خصوص عملکرد طرح تملک دارائی های سرمایه ای سال ۱۴٠۱ مقبول 
بود ادامه داد: پس از قرائت گزارش حسابرسی و بررسی آن، مجمع صورت های مالی سال ۱۴٠۱ 

را مورد تصویب قرار داد

 اختصاص تمامی بودجه عمرانی آبفای یزد 
به زیرساخت ها ی آب وفاضلاب 


